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• 1.3. Převzetí studie Závodu míru. – Zástupci společnosti Arkytekt nám odevzdali dokončenou 

studii Závodu míru a představili konečná řešení. Se zástupci jsem se rovnou domluvil na 

prezentaci studie v rámci našeho ZMO, tak aby se studii byli seznámeni i zastupitelé, kteří se 

nezúčastnili samotné participace. Za obvod se předání zúčastnili také pí.Křížková a p. Menšík. 

• 1.3. IT na MO I – Jednání vyvolané panem Tajemníkem Zitkem a náměstkem Hrabalem. 

Jednání se zúčastnili také další zástupci města a hlavními tématy bylo řešení IT v rámci 

rekonstrukce našeho úřadu a také plán, průběh a stav stavby obecně.  

• 1.3. Zahájení činnosti komise pro školství, kulturu a tělovýchovu- V rámci rady MO jsme se 

s kolegy zúčastnili zahájení činnosti této komise, abychom se vzájemně představili a nastínili 

vzájemné představy o budoucí spolupráci. 

• 1.3. Rada MO – viz zápis z jednání RMO 

• 2.3. p. Kaplan hrazda- p. Kaplan se přišel informovat na stav studie ZM a zároveň se přišel 

zeptat na možnost umístění  workoutových prvků v území ZM a vedli jsme poměrně obsáhly 

rozhovor na téma workout obecně.  

• 2.3. Městská policie velitel Škoda- Pravidelné setkání s panem velitel nad aktuální situací na 

obvodě.  

• 3.3. Služby města Pardubic- Návštěva pana ředitele ohledně sečí, Pan ředitel nám přišel 

osobně sdělit, že z kapacitních důvodů se nepřihlásí do Výběrového řízení na seče, jelikož 

v rozsahu požadovaném MO, by je nebyli schopni pokrýt. Nabídl však, že v případě potřeby 

jsou schopni jednorázově pomoci, pokud by obvod nevysoutěžil nikoho a seče by řešil 

vlastními silami.  

• 3.3. Koordinační schůzka ohledně úklidu na území MO I – Schůzka s pí. Křížkovou a p. 

Janatou a diskuze o místech která nás nejvíc trápí a možnostech zlepšení situace.  

• 6.3.  Setkání s Primátorem ohledně studie ZM – Inicioval jsem setkání s primátorem a 

představil mu studii Závodu míru s ohledem na nutnost spolupráce z důvodu velké finanční 

náročnosti. Panu Primátorovi se studii velmi líbila a domluvili jsme se, že v brzké době 

vyvoláme jednáni i s ostatními zástupci města, abychom zkusili najít řešení možné 

spolupráce. 

• 6.3.  Jednání ohledně parkování DDM Beta – Jednání vyvolané paní ředitelkou DDM Beta 

ohledně parkování na pozemcích, které má DDM ve výpůjčce. Po revizi parkovacích míst, 

které v minulosti proběhlo, začala městská policie pokutovat vozidla stojící před výměníkem 

a paní ředitelka chtěla toto vysvětlit a změnit. Vedoucí odboru dopravy p. Zubák vysvětlil, že 

dle místní úpravy a dopravních předpisů se na konkrétním místě stát opravdu nesmí, což 

potvrdili i zástupci městské policie. Paní ředitelka situaci pochopila a nakonec i akceptovala. 

• 7.3.  OMI p. Dvořáček- Schůzka ohledně koordinace stavebních prací v ulici Jahnova. Reakce 

na žádost firmy Stafi o umístění lešení v rámci rekonstrukce školy Karla IV. Firma žádala o 

uzavření chodníku v celé jeho šíři. Jelikož je teoreticky možné, že se stavba termínově potká 

s rekonstrukcí protilehlého chodníku, kontaktoval jsem pana Dvořáčka ohledně termínu jejich 

investice na protilehlé straně. Situace poté řešena s firmou Stafi, která přistoupila na variantu 

vytvoření průchodu pro pěší.  

• 8.3. Cementobetonové povrchy pan Škoda - Pan Škoda mi přišel představit technologii 

cementobetonových povrchů a jejich výhody oproti klasickým asfaltovým vozovkám. Zároveň 

mi poskytl materiály ohledně Sladkovského ulice, kde byl tento typ povrchu aplikován a kde 

se ve spolupráci s UPCE provádí měření a vyhodnocování chování tohoto povrch. …Pokud by 



byl zájem, mohu se s panem Škodou zkusit domluvit na prezentaci na některém dalším 

zastupitelstvu. 

• 15.3. Parklety Pernštýnská – Setkání s provozovateli panem Hruškou a panem Kusým  

z Pernštýnské ulice ohledně umístění parkletů. Jednání jsem se zúčastnil já, místostarosta a 

pan Reiský z OHA. Řešeno bylo rozmístění zahrádek a probíhala diskuze s panem Kusým 

ohledně přemístění jeho stávající zahrádky, která je aktuálně v chodníku. Pan Kusý toto 

prozatím odmítá s tím, že pokud řešení parkletů bude v území fungovat, přidá se později. 

• 15.3. Bikros a skatepark – Setkání s provozovateli bikrosu a skateparku ohledně chystaných 

akcích na bikrosovém závodišti a skateparku. Se zástupcem bikrosu zároveň řešena možná 

finanční spolupráce v případě úprav prostranství před bikrosem. 

• 15.3. Výběrové řízení seče      

• 15.3.Zahájení komise pro rozvoj MO – Stejně jako o 14 dní dříve jsme se spolu s radními 

zúčastnili úvodního zasedání komise. 

• 15.3. Rada MO – viz zápis z jednání RMO  

• 16.3. Kamery Palackého třída – Setkání svoláno panem Kvašem z městské policie v reakci na 

vandalismus v této ulici ( poničení panelů instalovaných magistrátem) Na jednání jsme se 

všichni shodli, že toto území je více než vhodné k umístění kamerového systému a aktuálně 

čekáme na vyčíslení nákladů na instalaci systému.  

• 17.3. Jednání o dosadbě zeleně (náměstkyně Klčová) – Na jednání se řešily možnosti 

doplnění stromů, či keřů na území MO I.  Jako nejvhodnější lokalita k nějaké významnější 

dosadbě se aktuálně nabízí Masarykovo náměstí ( bude dále prověřováno) 

• 20.3. Zastupitelstvo města Pardubic  

•  21.3. Schůzka s panem Rubíkem -  Provozovatel cukrárny v Pernštýnské ulici přišel ohledně 

zachování své předzahrádky s ohledem na umístění parkletů. Věc konzultována s PČR, 

předzahrádka poté povolena.   

• 22.3. Dopravní Policie ( p. Moučka, p.Reiský) – Jednání převážně ohledně řešení drobných 

úprav uspořádání Pernštýnské ulice. 

• 22.3. Běh na MO I + MO IV – Společné jednání ohledně uspořádání běžeckého závodu od 

památníku Zámeček a následně po stopách Silver A. Po posouzení náročnosti dopravních 

opatření, se organizátoři rozhodli trať změnit a trasa naším obvodem nepovede. Na MO I se 

uskuteční pouze komentované procházky po stopách Silver A. 

• 23.3. Svaz měst a obcí – Pravidelné setkání svazu měst a obcí, které tentokrát proběhlo 

v Pardubickém atriu. Kromě otázek legislativních změn, se řešila například nespokojenost 

s vývojem ohledně poboček České pošty. Další část pak probíhala formou prezentací firem, 

jejichž produkty míří právě na obce a města. (např Cetin, Čez, KVB) Na závěr proběhla velice 

poutavá prezentace společnosti BOIT ohledně kybernetického zabezpečení úřadů a dalších 

veřejných institucí.   

• 24.3. Kolegium starostů – Setkání starostů s vedením města. Projednávali jsme zavedení 

placeného stání na celém území Pardubic (zatím není stanoven konkrétní termín). Zavedení 

výběru poplatku z pobytu na území Pardubic. Příjem z poplatku město použije do podpory 

turismu města. Dále se projednávala možnost jednorázového příspěvku města na jednu 

konkrétní investiční akci obvodu. V našem případě se aktuálně jedná o podporu rekonstrukce 

ulice JUDr Krpaty.  

• 27.3. Koordinační jednání JUDr. Krpaty – V ulici JUDr. Krpaty aktuálně evidujeme zájem 

plynařů a elektrikářů o přeložení jejich sítí. Jelikož v minulosti projevil zájem o rekonstrukci v 

ulici také VAK, rozhodl jsem se svolat jednání s náměstky Hrabalem a Rychteckým, ohledně 

spolupráce v rámci celkové revitalizace této ulice. MO I má z minulosti rozpracovanou 



projektovou dokumentaci k celkové revitalizaci ulice, avšak předpokládané náklady jsou 

mimo aktuální možnosti obvodu.  

• 28.3. Pernštýnská ulice (Český rozhlas) – Rozhovor ohledně parkletů v Pernštýnské ulici 

• 29.3. Setkání starostů MO II. – Setkání se starosty obvodů a vyhodnocení jednání kolegia + 

společný postup v rámci převedení výběru pobytového poplatku z obvodů na město. 

• 29.3. Rada MO – Viz zápis jednání RMO 

• 30.3. Školení „Postavení zastupitelů ve veřejné správě“ – Školení z programu „Zastupitel 

v kurzu“ pořádané Ministerstvem vnitra. Školení bylo celodenní a konalo se v Hradci Králové. 

 


